

SPIS TREŚCI

	Str.
1. J. Tadeusz GAWIOWSKI - Współczesne uwarunkowania przekształceń układów przestrzennych.	7
2. Elżbieta NIEZABITOWSKA - Kryteria doboru lokalizacji przemysłu wczoraj i dzisiaj	11
3. Elżbieta NIEZABITOWSKA - Cykle rozwojowe przemysłu	21
4. Ewa SZADY - Współczesne tendencje w projektowaniu i zagospodarowaniu terenów przemysłowych	27
5. Ewa SZADY - Rewitalizacja terenów przemysłowych jako element modernizacji miast	47
6. Stefan ZEMŁA - Koncepcja utworzenia pasma aktywizacji gospodarczej	55
7. J. T. GAWŁOWSKI, K. GASIDŁO, E. NIEZABITOWSKA, E. SZADY, A. ŚLIWA, M. WENKLAR, St. ZEMŁA - Zbadanie możliwości przekształceń przestrzennych terenów restrukturyzowanego przemysłu na przykładzie dzielnicy Łabędy w Gliwicach	73

CONTENTS

	Page
1. J.Tadeusz GAWŁOWSKI - Contemporary conditions of spatial arrangement transformation	7
2. Elżbieta NIEZABITOWSKA - Criteria of selecting industry locations yesterday and today	11
3. Elżbieta NIEZABITOWSKA - Industry evolution cycles	21
4. Ewa SZADY - Modern tendencies in designing and management of industrial areas	27
5. Ewa SZADY - Revival of industrial areas as an element of town improvement	47
6. Stefan ZEMŁA - The idea of creating an economic activation zone	55
7. J.T.GAWŁOWSKI, K.GASIDŁO, E.NIEZABITOWSKA, E.SZADY, A.ŚLIWA, M.WENKLAR, St.ZEMŁA - Investigating the possibility of spatial transformation of areas with restructured industry on the example of Łabędy District in Gliwice	73

INHALTSVERZEICHNIS

	Seite
1. J.T.GAWŁOWSKI - Zeitgenössische Voraussetzungen für die Umgestaltung von räumlichen Anlagen	7
2. Elżbieta NIEZABITOWSKA - Kriterien für die Wahl der Standorte von Industrieanlagen gestern und heute	11
3. Elżbieta NIEZABITOWSKA - Entwicklungszklen der Industrie	21
4. Ewa SZADY - Heutige Tendenzen in der Projektierung und Bewirtschaftung von Industriegeländen	27
5. Ewa SZADY - Revitalisierung von Industriegeländen als Element der Modernisierung von Städten	47
6. Stefan ZEMŁA - Konzeption der Bildung eines Wirtschafts-aktivierungsstreifens	55
7. J.T.GAWŁOWSKI, K.GASIDŁO, E.NIEZABITOWSKA, E.SZADY, A.ŚLIWA M.WENKLAR, St.ZEMŁA - "Untersuchung der Möglichkeit der räumlichen Umgestaltung von Geländen der zu restrukturierenden Industrie am Beispiel des Viertels Łabędy in Gliwice"	73